
PROTOKÓŁ NR 0012.4.12.2016 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Samorządu Terytorialnego   w dniu 22 listopada 2016r.   Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. Czas posiedzenia:  godz. 12.00 – 14.00.  W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             z załączoną listą obecności.  Porządek obrad:  1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Budżet Miasta na 2017 rok 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

4. Sprawy bieżące: 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój,   Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 ,   Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2017 roku stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia od jego usunięcia,   Pismo mieszkańców ulicy Gołębiej,   Pismo mieszkańca dotyczące zdarzenia w rejonie skrzyżowania DGP                                      z ul. Dębina.    Informacja dotycząca planowanego uruchomienia spalarni odpadów komunalnych na terenie miasta.  5. Wolne głosy i wnioski.  6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach:   20 września 2016r.,  18 września 2016r.  7. Zakończenie posiedzenia.    



Ad.1, 2. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.   Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.   Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, który następnie Komisja przyjęła jednogłośnie w głosowaniu.    Na posiedzenie Komisji zaproszony został mł. insp. Krzysztof Herzyk – Komendant Miejski Policji w Jastrzębiu-Zdroju.   Krzysztof Herzyk – Komendant Miejski Policji w Jastrzębiu-Zdroju Jestem Komendantem Miejskim w Jastrzębiu-Zdroju od września br., dziś po raz pierwszy jestem na posiedzeniu tej Komisji, pragnę się przedstawić, usłyszeć jakie państwo macie oczekiwania w zakresie spraw związanych  z bezpieczeństwem tego miasta. Ponieważ jestem w Jastrzębiu już kilka miesięcy, swoje przemyślenia w zakresie oceny stanu bezpieczeństwa mam,                   a wszystkim tu obecnym zagadnienia bezpieczeństwa w mieście są bliskie.                       W mojej ocenie na tle innych miast województwa poziom bezpieczeństwa jest na dobrym poziomie, uważam, że są takie obszary, że możemy zrobić więcej, nie ukrywam, że z dniem 1 grudnia br. będzie reorganizacja w Komendzie Miejskiej Policji w Jastrzębiu-Zdroju. Musimy więcej ludzi skierować do pracy na ulicy, kilka osób z służby kryminalnej zostaną skierowany do pracy na ulicy tj. powstanie tzw. zespół wywiadowców w sile 6 osób. Są to policjanci, którzy 90% służby będą spędzali na mieście, w godzinach wieczorowych lub późno popołudniowych, ich zasadniczym zadaniem będzie ujawnianie i zatrzymywanie na gorącym uczynku sprawców przestępstw i wykroczeń. Postarałem się zabrać najlepszych z tych komórek, zależy mi, aby ta komórka była tworem, która przyniesie efekty w zakresie poprawy bezpieczeństwa. Mam doświadczenie                   z poprzedniego miejsca pracy w Cieszynie, gdzie pion wywiadowców sprawdzał się bardzo dobrze, co miało przełożenie na wyniki pracy pionu kryminalnego.  Wystąpiliśmy o środki na przyszły rok o wsparcie Policji w zakresie zakupu pojazdu nieoznakowanego dla funkcjonariuszy zespołu wywiadowczego. Wszyscy naczelnicy Komendy, za zgodą pani Prezydent, mają przyjechać  i zapoznać się  z możliwością monitoringu miejskiego, który jest dobrej jakości. Będziemy chcieli również wykorzystać go także w zakresie ruchu drogowego. Jest przygotowywane porozumienie pomiędzy Komendantem Miejskim,                                a Prezydentem Miasta, w zakresie poszerzenia współpracy. Obecność Straży Miejskiej to dla nas dodatkowa para rąk i oczu do pracy. Zależy mi na dobrej współpracy ze Strażą Miejską, również na poziomie dzielnicowych i ich wspólnych patroli. Kwestia nowej aplikacji mapy zagrożeń – na chwilę obecną 297 zgłoszeń mieliśmy, aplikacja ta jest ograniczona, są w niej określone obszary, zagadnienia, każde tego typu zgłoszenie mamy obowiązek przyjąć, poddać go weryfikacji. Z 297 zgłoszeń 88 sytuacje potwierdzone, wskutek weryfikacji przez funkcjonariuszy, nie potwierdzonych 198, w weryfikacji 10. Najwięcej zgłoszeń dotyczy zagadnień ruchu drogowego, w tym przekraczanie prędkości oraz parkowanie w miejscach niedozwolonych. Zaleciłem ostrożność przy rozstrzyganiu spraw dotyczących parkowania, gdyż uważam, iż winniśmy                   w pierwszej kolejności oddziaływać wychowawczo, nie stosować od razu represji. Jako kierownik jednostki mogę z tego korzystać i dałem takie zalecenie policjantom. To są mieszkańcy tego miasta, sami wiemy, jakie są problemy                    z parkowaniem pojazdów, trzeba byłoby się temu przyjrzeć. Pracujemy nad pewną koncepcją dotyczącą stref zamieszkania i stref ruchu w mieście.  



 Andrzej Gryboś- Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego KMP Jastrzębie-Zdrój W naszym mieście na osiedlach kilka lat temu pojawiły się znaki „strefa zamieszkania”, porządkowały one sytuację, obecnie jednak w związku                              z naniesionymi mapami zagrożeń – komplikują sytuację. W przypadku ulicy Małopolskiej mieszkańcy zgłaszają nieprawidłowe parkowanie. Kilka lat temu pojawiły się znaki wjazd i wyjazd ze strefy zamieszkania. Ustawienie znaków powodowało, iż można było respektować przepisy ruchu drogowego. Parkowanie w strefie zamieszkania ma być tylko w strefie oznaczonej. Na ul. Małopolskiej               w takiej strefie oznaczonej jest 300 miejsc, a potrzeb jest na 500 miejsc. Wobec tego osoby stojące w innych miejscach popełniają wykroczenie. Należy więc dostosować znaki tak, aby pozwolić ludziom na parkowanie. Obecnie ponad 50% mieszkańców musiałoby szukać miejsca parkingowego poza osiedlem.    Krzysztof Herzyk Często zgłoszenie dotyczące nieprawidłowego parkowania pojawiają                         się w godzinach nocnych. Warto było by rozważyć zmianę strefy zamieszkania      na strefy ruchu, tam, gdzie byłaby możliwość.   Lucyna Maryniak Jestem trzecią kadencję radną, pragnę zapewnić, że środki, które były przeznaczone na KMP były zawsze większe niż dla innych służb w mieście. Rok rocznie jako miasto dofinansujemy stałą kwotę.   Krzysztof Herzyk Pragnę podziękować pani Prezydent, panu Przewodniczącemu i Zastępcy Przewodniczącego, za wsparcie dotyczące zakupu pojazdu.   Tadeusz Markiewicz Nierozwiązana jest sprawa lokalizacji nowej Komendy Policji.  Anna Hetman Jesteśmy na etapie badania gruntu przy ulicy Północnej. W połowie grudnia ma być zakończona ekspertyza w tym temacie.    Ad.3. Budżet Miasta na 2017 rok 
 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz przedstawił i omówił projekty uchwał. 
Głosowanie radnych: 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –1.  
 
 



 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –1.  
PRZERWA TECHNICZNA  13.15 – 13.30. 
Ad.4. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 

Skarbnik Miasta Dariusz Holesz przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Lucyna Maryniak 
Pragnę podziękować wszystkim osobom, które przygotowały nam budżet, jest to 
bardzo czytelny, dostępny materiał.  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2016 , 

Skarbnik Miasta Dariusz Holesz przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2017 roku stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia od jego usunięcia 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.    Pismo mieszkańców ulicy Gołębiej 
 
Komisja  zapoznała  się  z  treścią  pisma. W  wyniku  dyskusji  zdecydowano                      
o przekazaniu pisma do Prezydenta Miasta.  
 

 Pismo mieszkańca dotyczące zdarzenia w rejonie skrzyżowania DGP                                      
z ul. Dębina.  

 
Radni zapoznali się z pismem.  
 
 



 Informacja dotycząca planowanego uruchomienia spalarni odpadów 
komunalnych na terenie miasta. 
 

Radni zapoznali się z pismem.  
 Ad.5.  Wolne głosy i wnioski.  Nie wniesiono.    Ad.6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach:   20 września 2016r.,  Protokół  przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.    18 września 2016r.  Protokół  przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   Ad.7. Zakończenie posiedzenia  

Tadeusz Markiewicz Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.             Protokołowała  Agnieszka Bąk                                                                                      Przewodniczący Komisji         Bezpieczeństwa Publicznego                    i Samorządu Terytorialnego                                         TADEUSZ MARKIEWICZ 


